
Českomoravská myslivecká jednota, z.s. - okresní myslivecký spolek 
Český Krumlov 
Domoradice 1, 381 01 Český Krumlov      
IČ: 67777104 

Mobil: +420 722 960 117, e-mail: omsc.krumlov@seznam.cz 

 

Zápis z 15.  jednání myslivecké rady ČMMJ, z.s. - OMS Český Krumlov ve volebním období 
2020 - 2025 

Datum konání:  29.6.2022  

Svolavatel: Ing. Bodnár L. 

Přítomni:  Bican M., Ing. Bodnár L., Ing. Kordač R., Švec David, Ing. Urbanec R., Ph.D., 

Bc. Okrouhlý R., Jaromír Nosek – jednatel 

Program 

1) Zahájení. 

2) Vyhodnocení akcí konaných v červnu 

3) Příprava akcí na červenec a srpen 

4) Různé a diskuze. 

 

1) Jednání zahájil předseda OMS Ing. Lukáš Bodnár. 

2) Vyhodnocení akcí konaných v květnu:  

uskutečnili se zkoušky nováčků ve Vyšným – výsledky zveřejněny na webu OMS. 

Předseda OMS informoval o jednání sboru zástupců v Kostelci nad Černými lesy – podrobnosti 

jsou uvedeny na webových stránkách ČMMJ. 

Předseda s jednatelem informovali o aktivitách na Národních mysliveckých slavnostech. 

Ing. Roman Urbanec, Ph.D. informoval o valné hromadě a činnosti JISOPM. 

3) Příprava akcí na měsíc červen 

Předseda střelecké komise Ing. Radek Kordač informoval radu o přípravě okresního střeleckého 

přeboru, který se uskuteční dne 2.7.2022 na střelnici v Krásetíně. 

Předseda kynologické komise Miroslav Bican navrhl jména rozhodčích na lesní zkoušky konané 

dne 23.7.2022 ve Věžovaté Pláni: 

Vrchní rozhodčí: Miroslav Bican 

Rozhodčí: Petr Samek a Mgr. Miroslav Trost 

Čekatelé: Jan Kozel a Zbyněk Pileček 

PRO  5  PROTI  0  ZDRŽEL SE 0 

Předseda kynologické komise Miroslav Bican navrhl jména rozhodčích na barvářské zkoušky 

konané dne 24.7.2022 ve Věžovaté Pláni: 

Vrchní rozhodčí: Miroslav Bican 

Rozhodčí: Petr Samek, Mgr. Miroslav Trost, Marek Chudý a Josef Soukup 



Čekatelé: Jan Kozel a Zbyněk Pileček 

PRO  5  PROTI  0  ZDRŽEL SE 0 

Předseda kynologické komise Miroslav Bican navrhl přesunout termín zkoušek speciální vodní 

práce na sobotu 6.8.2022 v honitbě Přídolí, kde bude zároveň probíhat Jihočeské derby pořádané 

Klubem chovatelů českých fousků. 

PRO  5  PROTI  0  ZDRŽEL SE 0 

4) Různé a diskuze: 

Jednatel navrhl koupi nové lednice do kanceláře OMS do maximální ceny 5.000 Kč. 

PRO  5  PROTI  0  ZDRŽEL SE 0 

Rada pověřuje jednatele OMS poptat koupi 5 pivních setů na akce pořádané OMS, aby si je OMS 

nemusel neustále půjčovat. 

PRO  5  PROTI  0  ZDRŽEL SE 0 

Na základě schváleného rozpočtu rada navrhuje, aby bylo Spolku mladí myslivci z jihu z.s. 

vyplaceno formou darovací smlouvy 20.000 Kč na činnost s mládeží. 

PRO  5  PROTI  0  ZDRŽEL SE 0 

 

Hlasování per rollam v měsíci červnu 
Ing. Miroslava Janovská se nemůže jako rozhodčí zúčastnit zkoušek 

nováčků, a tak předseda kynologické komise Miroslav Bican navrhuje za 
rozhodčí paní Martinu Janošťákovou. 

PRO  5  PROTI  0  ZDRŽEL SE 0 

 
Jelikož se na ZVVZ přihlásili pouze 3 psi, navrhuje předseda kynologické 

komise tyto zkoušky zrušit. 
PRO  5  PROTI  0  ZDRŽEL SE 0 

 
 
 

Ověřil:       Zapsal: 
David Švec v.r.      Jaromír Nosek v.r.  

člen myslivecké rady     jednatel 
 
 
 
Ing. Lukáš Bodnár v.r. 
Předseda ČMMJ, z.s. - OMS Český Krumlov 


